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IEEbij ons bezig met beantwoording van vragen. Vorige week begonnen
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Van: 512 651.2 | JEEM eminvws.ni>

Verzonden: zondag 6 december 2020 17:04

) SEE emir;IESEENEEE
@minvws.nl>

) JE ) SEE mins.IEE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: cijfers omvang vaccinatiedoelgroep mensen met beperking

Was idd misschien niet zo duidelijk. Ik bedoelde dat wij op mails die ons veld stuurt als eerste zullen reageren, en (geel

gedeelte) dat wij zelf proberen jullie alleen reeds met het veld afgestemde mails te sturen. ;-)
Ik weet ot ERE =, hopelijk IEEEDN enEXER] wel.

Verzonden: zondag 6 december 2020 17:00

) SEE ) SEER ins;EEE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: cijfers omvang vaccinatiedoelgroep mensen met beperking

Hoi

Ik begrijp het geel gearceerde deel niet helemaal/
Maar hoop dat vanaf nu goed gaat.

Instellingen hebben ons heel veel vragen gesteld die we aan het beantwoorden zijn.

Dat wordt als het goed is met jullie afgestemd door [EEE

Hoe we heten? PDC/vaccinatie denk ik
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Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

Van: 512 51.2e |]JEE  minvws.nl>
Verzonden: zondag 6 december 2020 16:39

) JE SETI) EXE ovis»; EEC
@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: cijfers omvang vaccinatiedoelgroep mensen met beperking

Hallo [EERen anderen,

Dat lijkt me goed. Inderdaad niet handig als iedereen door elkaar heen gaat mailen.

Ik stuur zo de notitie over cijfers van aantallen cliénten tbv vaccinatie.

Groeten, IEKECEN

van: INEXECNIND)BEEEDMo invws.o >
Verzonden: zondag 6 december 2020 16:28

@ minvws.nl>

) SEES @minvws.ni>
Onderwerp: FW: cijfers omvang vaccinatiedoelgroep mensen met beperking

Urgentie: Hoog

ogy on IEEE --IEEE

lk zie heel veel mails langskomen, en het is nauwelijks bij te houden. Afgelopen week heb ik dus daar ook niet allemaal op

gereageerd.
lk denk dat we sowieso even een lijn moeten gaan afspreken wie waarop reageert.

Misschien is het meest handige dat jullie vanuit LZ altijd als eerste reageren en dan ons in de cc zetten?

Het uitvoeringsteampje zijn we langzamerhand goed aan het inrichten, maar dat gaat nog wisselen.

Maar is dat voor nu een werkbare situatie?

Gr EPA
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Verzonden: vrijdag 4 december 2020 12:46

) SEEN minvws.ni>; 51.2e 5.1.2e

@minvws.nl>

Onderwerp: cijfers omvang vaccinatiedoelgroep mensen met beperking

Urgentie: Hoog

lk heb even twee zaken die ik onder de aandacht wil brengen.

1. Het viel me op dat nog vaak de verkeerde cijfers worden gehanteerd over de te vaccineren groep mensen met

beperkingen. Nu ook vanochtend weer in de volkskrant waarin 18.000 wordt gehanteerd.

Mijn collega|BEB heeft daar deze week een mail over gestuurd om deze cijfers te corrigeren. Graag nog jullie aandacht

hiervoor, het is nu belangrijk dat de goede orde van omvang wordt gebruikt, in alle beleids-en uitvoeringsplannen als in de

communicatie.

Is daar nog iets voor nodig? Of zit hier nog een discussie onder, want dan moeten we die denk ik snel gaan voeren. Anders

moeten we gewoon overal het zelfde goede getal (77.000 of ca. 80.000) gaan gebruiken. En niet de 18.000. Sluiten jullie dit

dan kort met de communicatie mensen?

Ik hoor graag even of op dit punt nog iets nodig is.

2. En in een poging tot meedenken, misschien overbodig maar toch... Klopt het dat het CIBG over dezelfde informatie

beschikt over de vaccins als EMA. Ik pikte dat ergens op. En als dat zo is, biedt dat dan een opening naar meer informatie

over de vaccins zodat we de vragen kunnen beantwoorden?

Verder ben ik benieuwd naar de voortgang van jullie gesprekken met o.a. ook de ggd en of start van de vaccinatie inderdaad met

de medewerkers zal zijn. Jullie weten dat we hierover graag meedenken. Onze indruk is dat als we zouden starten met het

vaccineren van medewerkers, er zeker organisaties in de gehandicaptenzorg zijn die hier heel graag direct mee aan de slag willen.

We kunnen op die manier positieve verhalen creéren. We gaan dit in ieder geval alvast nader verkennen.

Met vriendelijke groet,

Vereniging Gehandicaptenzorg Nederland

Oudlaan 4, 3515 GA Utrecht
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Postbus 413, 3500 AK Utrecht

Verzonden: woensdag 2 december 2020 13:51

@minvws.nl>

arty. IKE
Onderwerp: Foutieve cijfers omvang vaccinatiedoelgroep mensen met beperking

Urgentie: Hoog

gesteIEKECN.

Graag vraag wij jullie aandacht voor het volgende. In de berichtgeving van VWS wordt telkens aangegeven dat in er in de eerste

tranche maar 18.000 mensen met een beperking in aanmerking komen voor vaccinatie. Volgens ons is dit cijfer niet correct. Het

aantal mensen met een beperking met een WLZ indicatie met verblijf bedraagt volgens onze gegevens rond de 78.000 personen.

Dat is een groot verschil.

Mogelijk is het misverstand ontstaan door het gebruik van oude data uit 2013

https://opendata.cbs.nl/statline/#/CBS/nl/dataset/70791NED/table?fromstatweb Maar deze data is verouderd en de

indeling/definiéring die het CBS hanteert is niet compleet en komt dus niet overeen met de dagelijkse praktijk. De

gehandicaptenzorg wordt gekenmerkt door een grote(re) diversiteit een woonvormen.

Als er niet gebruik wordt gemaakt van de juiste aantallen zien wij grote problemen in de uitvoering ontstaan. In de bijlage hebben

wij de cijfers zoals deze voortkomen uit de Monitor langdurige zorg 2019 en 2° kwartaal 2020 samengevat. Het lijkt ons goed om

van deze cijfers uit te gaan om uitvoeringsproblemen voor te zijn.

Natuurlijk is het altijd mogelijk dat het cijfer van 18.000 mensen met beperkingen en andere achtergrond heeft. Zo ja dan horen wij

dat graag zodat wij hierover met elkaar in gesprek kunnen gaan.

Daarbij is het om medische redenen in de praktijk lastig om een goed onderscheidt te maken binnen de groep mensen met

beperkingen met een WLZ indicatie. Daarom pleiten wij ervoor bij het vaccinatietraject uit te gaan van alle mensen met een

beperking met een WLZ indicatie.

Met vriendelijke groet,
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Vereniging Gehandicaptenzorg Nederland

QOudlaan 4, 3515 GA Utrecht

Postbus 413, 3500 AK Utrecht
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